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Protokół Nr XXX 

z obrad XXX sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 28 października  2016 r. 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 11:00  w Urzędzie Gminy w Pabianicach.  

 

Na ustawowy stan składu Rady Gminy 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. Radny 

H. Szafrański  uczestniczył w sesji od pkt. 5 porządku obrad.   Lista obecności radnych stanowi 

zał. nr 1 do protokołu. Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi obecni zgodnie z listą obecności 

stanowiącą zał. nr 2 do protokołu, Komendant Komendy Powiatowej Policji w Pabianicach P. 

Beczkowski, Kierownik Posterunku Policji w Piątkowisku  R. Ceglarek,  Zastępca   

Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej w Pabianicach  P. Jakubowski, Wójt Gminy H. Gajda, 

Skarbnik Gminy M. Nowicka, Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Nieruchomościami S. Izbicki, Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Sportu M. Wieczorek, 

radca prawny reprezentujący Urząd Gminy w Pabianicach A. Jankowski, przedstawiciele  

mediów.  

 

 Ad. pkt 1. 

 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pabianice M. Muszczak, który powitał 

przybyłych i stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. pkt 2. 

 

 

Radni nie zgłaszali uwag do protokołu z XXIX sesji Rady Gminy Pabianice. Protokoł z XXIX 

został przyjęty w głosowaniu 12 głosami, 3 radnych nie brało udziału w głosowaniu. Podczas 

tego głosowania 1 radny był nieobecny.  

 

 

Ad. pkt 3. 

 

Do proponowanego porządku obrad Wójt  Gminy zgłosił wniosek o wprowadzenie w pkt. 9 

projektów uchwał w sprawach:  

- zmian w budżecie gminy Pabianice na 2016 rok. 

W projekcie uchwały dokonuje się zmian w budżecie gminy Pabianice na 2016 polegających 

na włączeniu do budżetu środków z Krajowego Funduszu Szkoleniowego na dofinansowanie 

kształcenia ustawicznego.  

Drugi projekt uchwały to  zmieniający uchwałę Nr XXI/190/2016 Rady Gminy Pabianice z 

dnia 30 marca 2016 r. w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 

inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej do budowy przyłączy 

kanalizacyjnych. Zmiany polegają na tym, że w załączniku w/w uchwały  określającym „zasady 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony 

środowiska i gospodarki wodnej do budowy przyłączy kanalizacyjnych i przydomowych 

oczyszczalni ścieków” § 3 pkt. 3 otrzymuje nowe brzmienie „dla przyłącza kanalizacyjnego 

wraz z przepompownią ścieków ustala się sumę kosztów wymienionych w pkt. 1 oraz kwotę 

ryczałtu w wysokości 7.000 zł.  

 

Więcej zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Za wnioskiem o wprowadzenie powyższych projektów uchwał do porządku obrad radni 

opowiedzieli się w głosowaniu jednogłośnie.  
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Przewodniczący Rady nadał pierwszemu wnioskowanemu o wprowadzenie do porządku obrad 

przez Wójta Gminy  projektowi uchwały  w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice numer 

roboczy XXX/L/2016, natomiast drugi projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XXI/190/2016 

Rady Gminy Pabianice z dnia 30 marca 2016 r. w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej na 

dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej do 

budowy przyłączy kanalizacyjnych otrzymał w porządku obrad numer roboczy XXX/Ł/2016. 

Porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty przez Radę w głosowaniu 

jednogłośnie i przedstawia się w sposób zapisany poniżej:  

 

1. Otwarcie obrad XXX sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z  XXIX  sesji Rady Gminy Pabianice. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Informacja Przewodniczących o pracy Komisji między sesjami. 

5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i  zapytania radnych. 

7. Przyjęcie podstawowych wskaźników i priorytetów inwestycyjnych do opracowania budżetu 

Gminy Pabianice na 2017 r.  

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz ochronie przeciwpożarowej 

na terenie Gminy Pabianice.  

 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2016 r. – Uchwała Nr XXX/A/2016 

b/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2016 r. – Uchwała Nr XXX/B/2016 

c/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2016 r. – Uchwała Nr XXX/C/2016 

d/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2016 r. – Uchwała Nr XXX/D/2016 

e/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2016 r. – Uchwała Nr XXX/E /2016 

f/ ustalenia stawek podatku od nieruchomości na rok2017 – Uchwała Nr XXX/F/2016 

g/ określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych – Uchwała Nr 

XXX/G/2016   

h/określenia zwolnień w podatkach lokalnych na 2017 rok. – Uchwała Nr XXX/H/2016  

i/ zmian w budżecie gminy na 2016 – Uchwała Nr XXX/I/2016 

j/ zmian w budżecie gminy na 2016 – Uchwała Nr XXX/J/2016 

k/ zmieniająca Uchwałę Nr XXVI/224/ 2012 Rady Gminy Pabianice z dnia 29 października 

2012 r. w sprawie nadania statutu Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Petrykozach – Uchwała Nr XXX/K/2016  

l/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2016 – Uchwała Nr XXX/L/2016 

ł/ zmieniająca uchwałę Nr XXI/190/2016 Rady Gminy Pabianice z dnia 30 marca 2016 r. w 

sprawie zasad udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu 

ochrony środowiska i gospodarki wodnej do budowy przyłączy kanalizacyjnych- Uchwała Nr 

XXX/Ł/2016 

m/  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej uchwalonej Uchwałą Nr XVIII/167/2016 Rady 

Gminy Pabianice z dnia 15 stycznia 2016r. –Uchwała Nr XXX/M /2016 

 

10. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

11. Wolne wnioski, komunikaty i sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. pkt 4. 
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Przewodniczący Komisji przedstawili informacje o pracy Komisji między sesjami.  

 

Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju M. Lubowicka poinformowała, że 

Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie, na którym podjęła tematy w sprawach: 

- zaopiniowania stawek podatków i opłat lokalnych.  
- omówiła  materiały na sesję Rady Gminy. 

Komisja wniosków nie wypracowała.  

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej M. Gryska poinformował, że Komisja również 

między sesjami odbyła 1 posiedzenie, na którym zapoznała  się z wnioskami złożonymi do projektu 

budżetu Gminy na 2017 r. oraz przyjęła  założenia  do budżetu gminy, omówiła  materiały  na 

sesję. 

Przewodniczący Komisji Samorządowo Społecznej i Organizacyjnej poinformował o pracy 

Komisji, której przewodniczy. Komisja podjęła tematy takie jak: stan bezpieczeństwa i 

porządku publicznego na terenie gminy Pabianice z uwzględnieniem ruchu drogowego, 

omówiła  materiały na najbliższą sesję, zajęła się także sprawami bieżącymi, które wpłynęły do 

Komisji.  Przewodniczący poinformował, że temat dot. stanu bezpieczeństwa i porządku 

publicznego, Komisja oraz pozostali radni będą mieli możliwość zgłębić podczas obrad 

dzisiejszej sesji, na którą zostali zaproszeni przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji w 

Pabianicach.  

 

Informacji na temat pracy Komisji Rewizyjnej między sesjami z uwagi na nieobecność jeszcze 

w tym punkcie Przewodniczącego Komisji udzieliła Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

A. Marciniak.   Poinformowała, że Komisja zajmowała się tematem analizy wskaźników 

ekonomicznych funkcjonowania oświetlenia hybrydowego. Komisja stwierdziła, że jednak 

oświetlenie to nie działa w oczekiwany sposób i prawdopodobnie trzeba będzie wrócić do 

oświetlenia elektrycznego.  

  

 
Ad. pkt 5.  

 

 

Wójt  Gminy przedstawił informację o pracy Urzędu Gminy między sesjami .  

Informacja zapisana poniżej: 

 

„INFORMACJA WÓJTA GMINY PABIANICE O PRACY MIĘDZY SESJAMI 

/październik 2016r./ 

W zakresie utrzymania dróg gminnych. 

1. Nadzór nad wykonywaniem robót drogowych  na zadaniu inwestycyjnym pn. 

„Przebudowa drogi gminnej nr 108274E  na odcinku Bychlew – Terenin.  

W każdy wtorek tygodnia odbywają  się narady koordynacyjne dotyczące stanu 

zaawansowania robót  w minionym  tygodniu  oraz ustalenia planu robót na następny 

tydzień.        

2. Zakończono  roboty drogowe na zadaniu inwestycyjnym „Przebudowa i Remont drogi 

gminnej nr 108276E w Hermanowie  na odcinku wzdłuż lasu. Rozliczono  zadanie 

inwestycyjne i przesłano dokumenty do Urzędu Marszałkowskiego  o dofinansowanie 

zadania. 
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3. Dokonano profilowania  nawierzchni dróg gruntowych  na terenie gminy Pabianice 

przy użyciu  równiarki samojezdnej.  

4. Wykaszano pobocza dróg przy użyciu kosiarki ciągnikowej i kos spalinowych z 

wykorzystaniem robotników robót publicznych. 

5. Zbierano śmieci z pasa drogowego dróg gminnych  na terenie Gminy Pabianice oraz  

wycinano odrosty. 

6. Wykonywano usługi pielęgnacyjne drzew rosnących w pasach dróg na terenie Gminy 

Pabianice. 

 

7. Wydano 4 decyzje  na zajęcie pasa drogowego dróg gminnych publicznych  w celu 

umieszczenia w pasie drogowym  urządzenia obcego nie związanego z 

funkcjonowaniem drogi.  

8. Uzgodniono 5 dokumentacji projektowych w zakresie prowadzenia robót  w pasie 

drogowym. 

 

9 Wykonywano inne  czynności  związane z  bieżącym utrzymaniem dróg na terenie 

gminy Pabianice oraz  wykonywano prace biurowe związane z funkcjonowaniem 

Referatu  Planowania  i Dróg  w  Urzędzie Gminy Pabianice.  

 

W zakresie gospodarki wodno-ściekowej: 

 

 

1. Awarie sieci wodociągowej usuwane są na bieżąco 

2. Wydano 17 szt.  warunków technicznych przyłączenia się do sieci wodociągowej i 

montażu podlicznika  ( ogółem w roku 2016 - 153 )  oraz 4 szt. warunków  przyłączenia się 

do sieci kanalizacji  sanitarnej ( ogółem w 2016 – 40 ) 

3. Trwają prace inwestycjne - wodociągowe w Kudrowicach , Żytowicach i Majówce.             

4. Zakończono nabór wniosków na dofinansowanie budowy indywidualnych 

przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków i przyłączy kanalizacyjnych.   

            Przyjęto 13 wniosków na przyłącza kanalizacyjne  oraz 21 wniosków na PBOŚ. 

5. Trwają prace projektowe projektów kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy. 

 

W zakresie gospodarki nieruchomościami: 

 

1. Wydano 8 szt. decyzji podziałowych  

2.         Wydano 10 szt.  zawiadomień dot. numeracji porządkowej,  

3.         Przygotowano 240 wypisów z rej. gruntów 20 wypisów z KW dla celów służbowych,  

5.         Zarejestrowano 23 akty notarialne,  

6.         Wykonano 60 spraw różnych /dot. wydania poświadczeń , zaświadczeń we własnym  

            gosp. i gosp. rodziców oraz    spraw związanych  z rozgraniczaniem nieruchomości 

oraz odpisów decyzji archiwalnych/  
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W zakresie ochrony środowiska: 

 

1. Wydano  23 decyzji  zezwalających na wycięcie drzew . 

2. Wydano 8 postanowień o wznowieniu zawieszonych postępowań w celu przeprowadzenia 

kontroli wykonania decyzji warunkowych na wycięcie drzew i  podjęcia decyzji co do 

umorzenia lub uiszczenia naliczonych opłat.   

3. Wydano postanowienie opiniujące pozytywnie projekt robót geologicznych dla ujęcia 

wody podziemnej z utworów górnej kredy na dz. nr 405/21 we wsi Huta Janowska. 

W zakresie działalności gospodarczej i rolnictwa: 

 

1. Przyjęto i wprowadzono  14 wniosków o  wpis  do CEIDG. 

 

W zakresie gospodarki gruntami: 

 

1.      Wydano 140 decyzji ustalającej opłatę adiacencka z tytułu wybudowania sieci 

wodociągowej i kanalizacyjnej we wsiach Żytowice, Kudrowice, Rydzyny, Wysieradz, 

Jadwinin i Piątkowisko. 

2.      Wniesiono 2 odwołania od decyzji ustalającej opłatę adiacencką. Powodem odwołania 

była wysokość naliczonej opłaty. 

 

W zakresie gospodarki odpadami komunalnymi: 

 

1      Sporządzono  3  umowy o udzielenie dotacji celowej z  budżetu Gminy Pabianice na  

          realizację zadania z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej:- usuwanie z  

          budynków  azbestu i wyrobów zawierających azbest; 

2.      Przyjęto i wprowadzono do programu  43  deklaracje; 

3.      Zaksięgowano 103461,90 zł. wpłat z tytułu gospodarowania odpadami komunalnymi;  

4.     Wydano 24 postanowienia. 

 

W zakresie oświaty, kultury i sportu  

1. W miesiącu październiku z usług opiekunów dziennych zatrudnionych przez gminę 

korzystało dziesięcioro dzieci. Jest to maksymalna liczba dzieci, jaka może być objęta 

opieką 
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2. Przekazano Powiatowej Stacji Sanitarno Epidemiologicznej w Pabianicach listę zadań 

zrealizowanych w poszczególnych szkołach na rzecz walki z dopalaczami zrealizowane od 

roku szkolnego 2010/2011 do końca roku 2015/2016. 

 

3. Podpisano porozumienia z Prezydentem Miasta Pabianic na współfinansowanie 

międzygminnego punktu katechetycznego działającego przy Parafii Ewangelicko-

Augsburskiej św. Piotra i św. Pawła oraz pozaszkolnego Punktu Katechetycznego 

działającego przy Zborze Kościoła Chrystusowego „Społeczność Chrześcijańska”. Łączna 

kwota porozumień wyniosła 16 156 zł na okres całego roku kalendarzowego. 

 

4. Z okazji Dnia Edukacji Narodowej w szkołach Gminy Pabianice odbyły się uroczyste 

apele. 

 

5. W Koninie-Majówce odbył się jubileusz 50-lecia istnienia koła gospodyń wiejskich. 

6. Wysłano do konsultacji projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu 

współpracy na rok 2017 Gminy Pabianice z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

W zakresie pozyskiwania funduszy zewnętrznych  

1. wydany został kolejny numer Naszej Gminy Pabianice i rozpoczęto prace nad kolejnym - 

grudniowym numerem tj. ustalono tematykę i rozpoczęto gromadzenie materiałów 

źródłowych.  

2.  Złożony został ponownie wniosek na wspieranie w powrocie na rynek pracy rodziców 

dzieci do lat 3 w ramach RPO WŁ w związku z nieuznaniem protestu przez Urząd 

Marszałkowski.  

3. Wniosek w ramach RPO WŁ Poddziałanie X.1.2 Kształcenie ogólne dla SP w Bychlewie 

przeszedł pozytywnie negocjacje w wyniku których otrzyma 115 punktów na 120 możliwych 

do uzyskania w konkursie przez Gminę Pabianice. Gmina oczekuje na wyniki oceny dla 

drugiego wniosku dla SP w Petrykozach.  

4. Trwa proces uzupełniania wniosku w ramach RPO WŁ Podziałanie IV.2.1 

Termomodernizacja budynków-ZIT etap I oświata i administracja, w tym celu przekazano 

pismo z uwagami do firmy odpowiedzialnej za przygotowanie wniosku i studium 

wykonalności, audytora oraz projektantów.  

 

Wykorzystanie świetlic wiejskich z terenu Gminy Pabianice w miesiącu październiku 

2016 r. 

1. Świetlica wiejska w Koninie 

 okresy wynajmu na potrzeby organizacji imprez prywatnych ( 13-18.10.2016 r.) 
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 Spotkania organizacji społecznych działających na terenie sołectwa : Carpe Diem, 

OSP w Koninie, KGW Konin-Majówka 

 1.10.2016 r. Zakończenie i podsumowanie rajdu historycznego „ I Wojna Pamiętamy” 

 22.10.2016 r. Jubileusz 50-lecia KGW w Koninie. 

  

2. Świetlica wiejska w Jadwininie 

 okresy wynajmu na potrzeby organizacji imprez prywatnych ( 13-18.10.2016 r.) 

 spotkanie organizacji społecznych działających na terenie sołectwa ( KGW) 

3. Świetlica wiejska w Hermanowie 

 okresy wynajmu na potrzeby organizacji imprez prywatnych ( 07-11.10.2016 r.) 

 udostępnienie mieszkańcom popołudniami świetlicy ( wspólne gry  bilard, tenis 

stołowy) 

4. Dom Ludowy w Bychlewie 

 14.10.2016 r. Spotkanie informacyjne dla mieszkańców sołectwa „ Frodo kroczy do 

domu”. 

 pn. godz 15.00-18.00 – zajęcia gry na pianinie, wt,czw. 16.00-21.00 – zajęcia z kapelą 

oraz ZPIT „ Bychlewianka” 

 Spotkania organizacji społecznych działających na terenie sołectwa ( KGW) 

 w pn i pt. o godz. 17.00 – Różaniec dla mieszkańców Bychlewa. 

5. Obiekt sportowy w Piątkowisku 

 okresy wynajmu na potrzeby organizacji imprez prywatnych ( 13 -18.10.2016 r.) 

  pn-pt 16.00-20.00 – treningi mecze sparingowe drużyn LKS „ Orzeł” Piątkowisko ( 

trampkarze, juniorzy,seniorzy) 

6. Świetlica wiejska w Woli Żytowskiej 

 w pon/śr/pt w godz. 18.15-20.15 Aerobik / Gimnastyka ogólnorozwojowa 

 pn/śr/pt -  godz.15.30 – 20.30 Świetlica ogólnodostępna dla mieszkańców gminy 

 spotkania organizacji społecznych działających na terenie sołectwa (KGW) 

7. Obiekt sportowy w Bychlewie 

 pn-pt godz. 16.00-21.00 odbywają się treningi i mecze sparingowe drużyn LKS 

Jutrzenka  Bychlew. 

 Okresy wynajmu na potrzeby organizacji imprez prywatnych ( 13.18.10.2016 r.)” 
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Do przedłożonej informacji Wójta Gminy radny K. Kowalski zadał pytanie do przedłożonego 

fragmentu, w którym Wójt informuje o zakresie pozyskiwania funduszy i zaraz po tym 

fragmencie informuje o wydaniu gazetki gminnej, radny pytał jaki ma związek jedna 

informacja z drugą.  

Wyjaśnienia na powyższe udzielił Kierownik M. Wieczorek informując, że nie ma to żadnego 

związku.  

Ad. pkt 6. 

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

 

Wniosek do Rady Gminy Pabianice złożył radny A. Skawiński, który w ramach, jak stwierdził, 

zadośćuczynienia za podjęcie przez radnych uchwał o wygaszeniu mandatów jego i radnego Ł. 

Drewniaka, które zostały uchylone przez WSA, zawnioskował o zorganizowanie wyjazdu do 

Warszawy do Centrum Nauki Kopernik, do sejmu i senatu, być może również do jednej z 

ogólnopolskich telewizji dla najmłodszych mieszkańców Gminy Pabianice. 

 

Do powyższego odniosła się radna A. Marciniak, która jest członkiem Komisji Rewizyjnej. 

Zauważyła, że jej obowiązkiem jest pytać i wyjaśniać nieścisłości. W związku z tym, że 

Komisja nie uzyskała odpowiednich wyjaśnień od radnych Ł. Drewniaka i A. Skawińskiego, 

radni skierowali się do Wojewody. Uważała swoje działanie za właściwe. 

 

Radny podtrzymał złożony przez siebie wniosek. Wyraził również własną opinię w sprawie 

złożonej skargi, a także co do wypowiedzi radnej. 

 

Radny K. Kowalski zauważył, że również jest członkiem tej Komisji i nie przypominał sobie 

by Komisja decydowała by kierować sprawę do Wojewody. 

 

Głos w dyskusji zabrał również radny H. Szafrański, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Zauważył, że Komisja kontrolowała stowarzyszenia. Komisja nie mogła uzyskać żadnych 

informacji od członków stowarzyszenia „Nowoczesność dla rozwoju”, sugerowano by zwrócić 

się do organu kontrolnego. 

 

Radny A. Skawiński zauważy, że radny H. Szafrański posługuje się niewłaściwymi pojęciami. 

 

Radny w związku z tym doprecyzował swoją wypowiedź stwierdzając, że Komisja 

kontrolowała stowarzyszenie pod kątem wydatkowania środków pochodzących z budżetu 

gminy. Następnie wyjaśnił stan faktyczny i działania jakie zostały podjęte w związku z brakiem 

wyjaśnień ze strony członków stowarzyszenia, czyli skierowanie się do Wojewody. 

 

Ponownie głos zabrał radny K. Kowalski, który odniósł się do działań podjętych przez radnych 

w wyniku podjętej przez Komisję Rewizyjną kontroli. Przypomniał, że faktycznie 

zaproponowano by w przypadku wątpliwości skierować się do organu kontrolnego. Przy czym 

była opinia mecenasa, która widocznie okazała się niewystarczająca, co skutkowało 

skierowaniem sprawy do Wojewody zamiast do starostwa. Zauważył, że pomimo wskazanych 
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argumentów, przybliżenia przepisów prawnych i wyjaśnienia wątpliwości podczas sesji 

nadzwyczajnej głosowano za wygaszeniem mandatów. 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że w uzasadnieniu do wyroku WSA 

podkreśla się, że rada powinna rozważyć, czy treść uchwały stowarzyszenia „Nowoczesność 

dla rozwoju” z dnia 20.12.2014r. spełnia wymogi określone w art. 10 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Chodzi o uchwałę, której stowarzyszenie 

nie przedstawiło na sesji nadzwyczajnej, na której podejmowane były uchwały o wygaszeniu 

mandatów radnych. Ponadto sąd zwraca uwagę na konieczność zgromadzenia pełnego 

materiału dowodowego i jego przeanalizowanie. W związku z tymi wątpliwościami 

przygotowywany jest wniosek o dokonanie kontroli przez Starostwo Powiatowe. 

 

Radny K. Kowalski zapytał, czy Przewodniczący, czy też Rada powinna wystąpić z takim 

wnioskiem. Czy statut gminy coś w tej sprawie mówi. Czy taki wniosek nie powinien być 

poparty uchwałą Rady Gminy. 

 

Mecenas A. Jankowski odpowiedział, że Przewodniczący Rady Gminy ma prawo wystąpić z 

takim wnioskiem. Nie musi być podjęta uchwała przez Radę. 

 

Dalszych głosów w dyskusji nie było. 

Następnie Przewodniczący Rady M. Muszczak poinformował Radę, że między sesjami nie 

wpłynęły do Rady Gminy  interpelacje.  

Wpłynęły  natomiast odpowiedzi na interpelacje wnioski i zapytania z XXIX  sesji Rady Gminy 

Pabianice.  

Były to odpowiedzi na zapytania radnego Ł. Drewniaka w sprawie projektów przebudowy dróg 

w Górce Pabianickiej,  w sprawie budowy chodnika na odcinku Górka Pabianicka –Gorzew,  

w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Pabianice dla terenu obejmującego część wsi Górka Pabianicka.  

Na zapytanie radnego A. Skawińskiego w sprawie kryteriów typowania przewidzianych do 

zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice, 

Na zapytanie radnego K. Kowalskiego na temat braku obecności przedstawiciela Urzędu 

Gminy na zebraniu wiejskim w Rydzynach. 

Wszystkie te odpowiedzi radni otrzymali na piśmie.   

Więcej spraw w tym puncie nie zgłoszono.  

Ad. pkt 7.  
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Wójt Gminy przedstawił  wskaźniki i priorytety inwestycyjne do opracowania budżetu Gminy 

Pabianice na 2017 rok.  

Przedstawiona informacja na temat proponowanych zadań inwestycyjnych z zakresu dróg 

gminnych i powiatowych do budżetu gminy na rok 2017 stanowi zał. zał. nr 3 do protokołu.  

Przedstawiona informacja w zakresie budowy kanalizacji sanitarnej i rozbudowy sieci 

wodociągowej w roku 2017 stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu. 

Wykaz kluczowych inwestycji proponowanych na lata 2017-2018 w zakresie oświaty stanowi 

zał. nr 5 do niniejszego protokołu.  

Wójt przedstawił także pisma (podania) jednostek OSP z terenu Gminy Pabianice z prośbą o 

ujęcie pewnych inwestycji w budżecie gminy na przyszły rok w tychże   jednostkach. 

Kserokopie pism stanowią załączniki do niniejszego protokołu od nr 6 do nr 12.  

Na zakończenie Wójt powiedział, że na pewno nie jest możliwe, aby wszystkie te zadania 

znalazły się do realizacji w budżecie gminy w przyszłym roku. Projekt budżetu zostanie radnym 

przedstawiony najpierw na  Komisjach Rady a na końcu na sesji. 

Ad. pkt 8. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Pabianicach  P. 

Jakubowski przedstawił raport o stanie zabezpieczenia przeciwpożarowego na terenie Gminy 

Pabianice w roku 2016 r. Raport stanowi zał. nr 13 do niniejszego protokołu.  

W dyskusji pytanie zadała sołtys wsi Rydzyny K. Helbik. Pytała, czy wykazana ilość wyjazdów 

z  jednostki OSP w Rydzynach dotyczy wyjazdów tylko w danym rejonie miejscowości, czy 

poza jej rejon także. Otrzymała odpowiedź, że wykazana ilość wyjazdów danej jednostki  

dotyczy wszystkich jej wyjazdów. Wyjazdami dysponują zawsze dyspozytorzy.  

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu zaproszonym na sesję Rady Gminy 

przedstawicielom Komendy Powiatowej Policji w Pabianicach: Komendantowi Powiatowemu 
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Policji w Pabianicach P. Beczkowskiemu oraz Kierownikowi Posterunku Policji w Pabianicach  

R. Ceglarkowi . 

Jako pierwszy głos zabrał Komendant Powiatowy Policji w Pabianicach  P. Beczkowski, który 

najpierw przedstawił swoją osobę, informując, że  funkcję  Komendanta w Pabianicach pełni 

od kilku  miesięcy, ma 46 lat urodził się w Łodzi, od 2 czerwca br. zamieszkuje w Pabianicach, 

w czynnej służbie pozostaje od 25 lat. Do czasu kiedy objął funkcję Komendanta Powiatowego 

w Pabianicach  był Komendantem Miejskim w Łodzi. Jednostkę w Pabianicach ocenił jako 

jednostką na bardzo wysokim poziomie. Poinformował, że  Posterunek Policji w Piątkowisku 

obejmuje w swoim władaniu 3 gminy. Komendant odniósł się w przedstawionej informacji na 

temat  stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego głównie do terenu gminy Pabianice.  

Przedłożone sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Pabianice i osiągniętych 

wynikach przez funkcjonariuszy Posterunku Policji w Piątkowisku z siedzibą w KPP w 

Pabianicach za rok 2016  stanowi pisemny zał. nr 14 do niniejszego protokołu.  

 

Analiza na temat stanu bezpieczeństwa ruchu drogowego na terenie Gminy Pabianice za okres 

od stycznia do września 2016 r. stanowi zał. nr 14a do niniejszego protokołu.   

Ponadto Komendant udzielił również informacji o tym, że uruchomiona została aplikacja „ 

Moja Komenda” gdzie każdy mający dostęp do internetu  może uruchomić ją i pozyskać 

interesująca go wiedzę, uzyskać kontakt bezpośredni ze swoim dzielnicowym. Uruchomiona 

została także aplikacja pn. „ Krajowa Mapa Zagrożeń”, do której również mają dostęp wszyscy 

za pośrednictwem internetu. Trzecią uruchomioną  aplikacją jest aplikacja „Dzielnicowy bliżej 

nas”. Wszystkie zgłoszone informacje są sprawdzane i kontrolowane.    

Aplikacje są bardzo pomocne w szybkim kontakcie obywateli z policją w bardzo różnych 

sytuacjach, Komendant zaprezentował działanie jednej z nich tj.  możliwości kontaktu ze 

swoim dzielnicowym.  

Na zakończenie Komendant wyraził słowa podziękowania dla Wójta i Rady Gminy za 

okazywane wsparcie dla Komendy Policji w Pabianicach i Posterunku Policji w Piątkowisku. 

 

Radny M.  Gryska zabierając głos zapytał w kwestii dot. montowania punktowego monitoringu 

na terenie gminy, poinformował, że często na spotkaniach z mieszkańcami poruszany jest ten 

temat, zwrócił się do Komendanta z pytaniem czy  Komendant mógłby podać newralgiczne 

punkty na terenie gminy gdzie taki monitoring  byłby wskazany.  

Tu głos zabrał Kierownik Posterunku Policji w Piątkowisku p. R. Ceglarek wyrażając poparcie 

dla takiej inicjatywy inwestycyjnej. Wyraził także uznanie co do  działającego już monitoringu 

na terenie sołectwa Rydzyny, który jak wyraził jest bardzo dobrej jakości a  Policja miała 

możliwość  skorzystania  już z niego.  

Poinformował, że po przeanalizowaniu mapy gminy wytypowano 6 punktów newralgicznych 

do wskazania zamontowania monitoringu: 

1. Petrykozy - skrzyżowaniu przy Ośrodku Zdrowia  

2. Porszewice  skrzyżowanie przy drodze krajowej na zakręcie. 

3. Piątkowisko przy szkole.  

4. Gorzew skrzyżowanie przy OSP.  

5. Żytowice – droga wylotowa na Janowice  

6. Pawlikowice skrzyżowanie tuz za rondem.  

 

Komendant Policji p. P. Beczkowski zabierając głos stwierdził, że również jest zwolennikiem 

monitoringu, który sprawia na pewno to, iż ludzie wiedząc chociażby o jego funkcjonowaniu  
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zachowują się już inaczej i jeżeli tylko znalazłyby się środki finansowe na te działania zachęcał 

do jego  montażu.  

Sołtys wsi Porszewice zwróciła się do Komendanta Policji z prośbą o wystosowanie pisma 

przez Policję do Zarządcy Drogi przebiegającej przez miejscowość Porszewice w sprawie 

wybudowania chodnika z uwagi na bardzo niebezpieczny dla pieszych  odcinek tej  drogi.  

Komendant  udzielił odpowiedzi, że weźmie pod uwagą zgłoszona prośbę. 

 

Radny K. Kowalski zabierając głos podziękował za pozytywny akcent prewencyjny KPP 

dotyczący  montażu monitoringu, co na pewno jest motywującym do dalszych działań. Odniósł 

się do  miejscowości  Rydzyny, której jest radnym i poinformował, że wieś ta jest prekursorem 

monitoringu na terenie gminy, wskutek działań  jej mieszkańców.  

 

 

 Radny A. Skawiński – poinformował, że było spotkanie z przedstawicielami Wojewody i 

GDDi A w sprawie budowy dalszego odcinka drogi E-14, na którym powzięto   informację, 

że w najbliższym czasie nie jest planowana budowa chodnika przy tej drodze. Radny 

wnioskował, aby Gmina wystąpiła z wnioskiem do GDDi A o poprawę bezpieczeństwa na 

tym odcinku i zwrócił się również do przedstawicieli KPP o poparcie wniosku  Gminy w 

tym temacie.  

 

Radny H. Szafrański zwrócił uwagę na bardzo niebezpieczny odcinek drogi 485 między 

Jadwininem a Pawlikowicami.  

 

Radna  A. Marciniak zabierając głos poinformowała, że jest opiekunem dzieci w autobusach 

szkolnych. Zwróciła uwagę na niebezpieczeństwo jakie pojawia się często przy szkole w 

Piątkowisku w trakcie kiedy dzieci wsiadają/wysiadają z autobusów szkolnych , a w tym czasie 

również rodzice podjeżdżają po dzieci własnymi samochodami.  

Komendant  Policji na powyższe odpowiedział, że nie zawsze Policja może podjąć w związku 

z powyższym restrykcje, ale dużo do działania w tym zakresie mają dyrektorzy szkół i 

nauczyciele.  

Więcej spraw w tym punkcie nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady podziękował przedstawicielom Komendy Powiatowej Policji oraz 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Pabianicach za uczestnictwo w sesji i 

przedłożenie informacji. 

 

 

Ad. pkt 9. 

 

 

Po przerwie na sali obrad pozostało 12 radnych. 

 

Projekty uchwał od nr roboczego XXX/A/2016 do XXX/M/2016, co stanowi zał. od nr 15 do 

nr 28  zostały przedstawione przez W-ce Przewodniczącą Rady Gminy Z. Kasperską. 

 

Do pierwszych trzech projektów uchwał radni nie zgłaszali pytań. Uchwały Nr XXX/265/2016, 

XXX/266/2016 i XXX/267/2016 zostały przyjęte jednogłośnie w głosowaniu 

przeprowadzonym odrębnie nad każdą z nich. 

 

Pytanie do projektu o nr roboczym XXX/D/2016 zgłosił radny A. Skawiński. Radny chciał się 

upewnić jakie lampy zostaną zainstalowane na nowo-projektowanym oświetleniu w 
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Szynkielewie - czy będą to lampy LED, czy środki są wystarczające. 

 

Wójt odpowiedział, że będą to lampy LED. Środki, o których mowa w uchwale to środki 

funduszu sołeckiego. Gmina dokłada do realizacji tej inwestycji. 

 

Innych uwag nie było. 

 

Uchwała Nr XXX/268/2016 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uwag nie zgłaszano do projektu uchwały o nr roboczym XXX/E/2016. Uchwała Nr 

XXX/269/2016 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Do kolejnego projektu o nr XXX/F/2016 pytanie zadał radny K. Kowalski. Zapytał, czy władze 

państwowe obniżyły maksymalne stawki podatków. 

 

Skarbnik odpowiedziała, że w niektórych przypadkach tak się stało. 

 

W związku z tym zapytał, dlaczego Skarbnik posługuje się wskaźnikiem inflacji, skoro 

posłużono się wskaźnikiem deflacji. 

 

Skarbnik wyjaśniła, że mimo iż jest deflacja to gmina podwyższa niektóre stawki jedynie o 

grosz. Pozostawiając stawki na dotychczasowym poziomie może się okazać, że w przyszłości 

będzie inflacja i stawki trzeba będzie znacznie podwyższać. Tak się stało w przypadku 

Ksawerowa. Gmina Pabianice przyjęła wskaźnik inflacji taki jak władze państwowe. 

 

Kolejne pytanie radnego dotyczyło zwolnień podmiotowych w zakresie podatków i opłat 

lokalnych.  Zauważył, że zgodnie z §1 pkt 1 lit. c ustala się stawki podatku od nieruchomości 

od gruntów pozostałych w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 

pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego od 1 m² powierzchni. Zapytał czy 

takie postanowienie nie kłóci się z art. 7 ust. 1 pkt 5 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych, 

który stanowi, że zwalnia się od podatku od nieruchomości grunty, budynki lub ich części zajęte 

wyłącznie na potrzeby prowadzenia przez stowarzyszenia statutowej działalności wśród dzieci 

i młodzieży w zakresie oświaty, wychowania, nauki i techniki, kultury fizycznej i sportu, z 

wyjątkiem wykorzystywanych do prowadzenia działalności gospodarczej, oraz grunty zajęte 

trwale na obozowiska i bazy wypoczynkowe dzieci i młodzieży. 

 

Skarbnik stwierdziła, że są to zwolnienia ustawowe. W uchwale nie można dokonywać takich 

zwolnień. 

 

Radny A. Skawiński zauważył, że w kolejnym projekcie o nr XXX/H/2016 zwalnia się tylko 

niektóre organizacje z płacenia podatków, ale nie wszystkie. Zwracał w związku z tym uwagę 

na zasadę równości. 

 

Skarbnik stała na stanowisku, że uchwała musi przewidywać stawkę podatku. Może ona zostać 

jednak zmniejszona lub można dokonać zwolnień. Obecnie wpływy od takich podmiotów są 

zerowe. 

 

Kierownik M. Wieczorek zwracał uwagę, że ustawa wskazuje na konkretny podmiot. Musi być 

to organizacja pożytku publicznego, która ma taki status. 
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Radny A. Skawiński dowodził, że w obecnej chwili na terenie gminy nie ma takich organizacji, 

ale mogą być i w takim przypadku dochodzi do ich karania. Radny domagał się obniżenia 

stawki wskazanej w projekcie uchwały oraz powiększenia kręgu podmiotów zwolnionych z 

obowiązku uiszczania podatku, o czym stanowi projekt o nr roboczym XXX/H/2016. 

 

W wyniku dalszej dyskusji, rozbieżnych stanowisk radnych i władz Urzędu oraz uzyskanych 

wyjaśnień radny M. Gryska postawił wniosek o pozostawienie projektu uchwały o nr roboczym 

XXX/F/2016 w dotychczasowym brzmieniu. 

 

Za przyjęciem uchwały Nr XXX/270/2016 w dotychczasowym brzmieniu opowiedziało się 8 

radnych przy 4 głosach przeciw. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono do projektu o nr roboczym XXX/G/2016. Uchwała Nr 

XXX/271/2016 została przyjęta 8 głosami za, przy 4 głosach przeciw. 

 

Do uchwały o nr roboczym XXX/H/2016 radny A. Skawiński zgłosił następujący wniosek: 

dopisać w §1 pkt 1: „oraz odpłatnej i nieodpłatnej działalności pożytku publicznego”. 

 

Za wnioskiem opowiedziało się 4 radnych, przy 8 głosach przeciw. Wniosek upadł. 

 

Uchwała Nr XXX/272/2016 w niezmienionym brzmieniu została przyjęta 8 głosami za, przy 4 

głosach przeciw. 

 

Uwag do kolejnych projektów od nr roboczego XXX/I/2016 do XXX/L/2016 nie zgłaszano. 

Uchwały Nr XXX/273/2016, XXX/274/2016, XXX/275/2016 i XXX/276/2016 zostały 

przyjęte w głosowaniu przeprowadzonym odrębnie nad każdą z nich, jednomyślnie. 

 

Odnosząc się do projektu uchwały o nr roboczym XXX/Ł/2016 radny M. Gryska poprosił o 

wyjaśnienia w zakresie zmian w programie dot. dofinansowania budowy przydomowych 

biologicznych oczyszczalni ścieków i przyłączy kanalizacyjnych tj. ryczałtu. 

 

Wyjaśnień udzielił Kierownik S. Izbicki, który wskazał, że postanowienie zawarte w projekcie 

uchwały doprecyzowuje na czym polega dotacja do budowy przyłączy kanalizacyjnych, co 

następnie omówił.   

 

Dalszych pytań nie zgłaszano. 

 

Uchwała Nr XXX/277/2016 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano również do projektu o nr roboczym XXX/M/2016. Uchwała Nr 

XXX/278/2016 została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. pkt 10. 

 

 

Wójt poinformował, że odpowiedzi na wnioski i interpelacje zostały udzielone, o czym 

poinformował wcześniej Przewodniczący Rady. 

 

Radny A. Skawiński przypomniał, że składał wniosek o zorganizowanie wycieczki do 
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Warszawy. 

 

Wójt odpowiedział, że odpowiedź udzielona zostanie na piśmie. 

 

Innych uwag nie było. 

 

 

Ad. pkt 11. 

 

 

Radny K. Kowalski poprosił o informację w zakresie oświadczeń w sprawie podania do 

publicznej wiadomości ich nr telefonów i adresów. 

 

Kierownik M. Wieczorek wyjaśnił, że do Gminy Pabianice wpłynął wniosek Pani M. 

Rogalskiej o podanie nr telefonów oraz wskazanie dyżurów radnych. W związku z tym, iż 

Urząd nie dysponuje informacją nt. tego, czy numery podane przez radnych do wiadomości 

Urzędu są ich numerami, czy nie są one zastrzeżone, a także ze względu na różne interpretacje 

w tym zakresie, stąd prośba o wypełnienie takich oświadczeń. 

 

Radny A. Skawiński zwrócił uwagę, że w oświadczeniu brakuje zapytania o adres e-mail. 

 

Kierownik prosił o dopisanie takiego adresu na formularzu oświadczenia. 

 

Radny K. Kowalski dopytywał, czy we wniosku o udostępnienie informacji publicznej pytano 

również o adresy radnych, o co pyta się w oświadczeniu. 

 

Kierownik zaprzeczył. Zauważył jednak, że interpretacje dotyczą również tego zagadnienia. 

Urząd wystąpił więc z takim zapytaniem niejako zabezpieczając się na przyszłość. 

 

Dalszych uwag, ani pytań nie było. 

 

W ramach spraw różnych głos zabrała sołtys wsi Porszewice, która złożyła do Wójta pisemny 

wniosek o następującej treści: „Rada sołecka wsi Porszewice zgłasza potrzebę wybudowania 

oświetlenia ulicznego przy drodze krajowej nr 71 od posesji nr 24 w stronę Konstantynowa. 

Prosimy Wójta Gminy o zainteresowanie się naszym problemem i wraz z GDDKiA o 

zamontowanie brakującego oświetlenia. Lampy potrzebne są do oświetlenia przystanku 

autobusowego. Zdarza się, że wieczorową porą kierowcy nie widzą pasażerów oczekujących, 

niedalekiej odległości znajduje się Dom Rekolekcyjny, do którego dojeżdżają pracownicy, 

młodzież dojeżdża do szkół. Ze względu na ciemności, które tam panują bezpieczeństwo ludzi 

stoi pod dużym znakiem zapytania.” 

 

Z kolei sołtys wsi Rydzyny K. Helbik zwróciła uwagę na pewien często pojawiający się 

problem – pytania różnych osób jak dojechać i gdzie mieszkają konkretne osoby w Rydzynach. 

Sołtys zauważyła, że Rydzyny są rozległe, obecnie mieszka tam wiele nowych osób, których 

ona nie zna i nie jest w stanie skierować we właściwe miejsce. Czy byłaby możliwość 

otrzymania wykazu takich osób. 

 

Radca prawny stwierdził, że nie ma takiej możliwości, ponieważ są to dane osobowe 

podlegające ochronie. Co więcej podkreślił, że wskazywanie komuś miejsca zamieszkania 

konkretnych osób jest łamaniem prawa. Radził by w takich przypadkach zasłaniać się 
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niewiedzą. 

 

Radny A. Skawiński poruszył jeszcze kwestię braku obecności części radnych podczas sesji. 

 

Przewodniczący oznajmił, że osoby nieobecne usprawiedliwiały swoją nieobecność ważnymi 

sprawami rodzinnymi. 

 

Następnie W-ce Przewodnicząca odczytała pismo Kierownika Ośrodka Zdrowia w Petrykozach 

w sprawie szczepień przeciwko HPV, które jest odpowiedzią na wniosek Komisji 

Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej w tej sprawie. Odpowiedź ta stanowi zał. nr 29 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący odczytał jeszcze pismo dot. złożonych oświadczeń majątkowych, co stanowi 

zał. nr 30 do protokołu. 

 

Radny A. Skawiński poprosił o przesłanie na e-maila odpowiedzi udzielonej przez Kierownika 

Ośrodka Zdrowia. 

 

Radny K. Kowalski zgłosił jeszcze 2 pytania: czy Urząd prenumeruje jakieś czasopisma, 

miesięczniki, a także zapytał o sprawę odszkodowania od Pana K. Denuszka. 

 

Kierownik S. Izbicki odpowiedział, że jest prenumerata „Drogi gminne” i „Przegląd 

komunalny”. 

 

Z kolei Przewodniczący poinformował o prenumeracie „Wspólnoty”. 

 

W sprawie K. Denuszka Wójt odpowiedział, że przedłoży sprawę Radzie w celu wypracowania 

stanowiska. Przygotowano pismo, jednak nie zostało ono wysłane. 

 

Radny A. Skawiński zauważył, że Rada nie jest odpowiednim organem do podejmowania tego 

typu decyzji. 

 

Przewodniczący zauważył, że rozumie trudną sytuację Wójta w tej sprawie w związku z 

położeniem w jakim znajduje się Pan K. Denuszek 

 

Dalszych spraw nie zgłaszano. 

 

 

Ad. pkt 12. 

 

Przewodniczący zakończył XXX sesję Rady Gminy Pabianice. 

 

 

 Przewodniczący Rady Gminy 

Pabianice 

 

 Marek Muszczak 
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Protokołowały: 

Urszula Czerwonka 

Andżelika Struzikiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


